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PROTOKÓŁ NR 38/22 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ, KOMISJI SPOŁECZNEJ  

I KOMISJI REWIZYJNEJ 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 21.06.2022 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji 

Budżetu i Finansów, sześciu  członków Komisji Gospodarczej, pięciu członków Komisji 

Społecznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) oraz czterech 

członków Komisji Rewizyjnej. 

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Burmistrz Miasta - Janusz 

Kosecki, Krzysztof Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej, Joanna Kinder – pełniąca 

obowiązki Skarbnika Miasta, Marcin Hałas – kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji oraz Marzena Ośko – kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Skórczu. 

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej  

oraz przyjęcie planów pracy komisji na drugie półrocze 2022 roku. 

 

 Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na drugie półrocze 2022 roku przedstawiła jej 

Przewodnicząca Barbara Graban. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionego projektu planu pracy. W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik 

głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na drugie półrocze 2022 r. – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0.  

 

 Plan pracy Komisji Gospodarczej na drugie półrocze 2022 roku przedstawił jej 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionego projektu planu pracy. W związku z powyższym Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik 

głosowania był następujący: 
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- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Gospodarczej na drugie półrocze 2022 r. – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0.  

 

 Plan pracy Komisji Społecznej na drugie półrocze 2022 roku, pod nieobecność 

Przewodniczącego Stanisława Eggerta, przedstawiła jej Wiceprzewodnicząca Barbara 

Bukowska. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do przedstawionego projektu 

planu pracy. W związku z powyższym Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Barbara 

Bukowska zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Społecznej na drugie półrocze 2022 r. – 5, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0.  

 Plan pracy Komisji Społecznej na drugie półrocze 2022 roku stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu. 

 

 Plan pracy Komisji Rewizyjnej na drugie półrocze 2022 roku przedstawiła jej 

Przewodnicząca Justyna Kreja. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionego projektu planu pracy. W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Justyna Kreja zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na drugie półrocze 2022 r. – 4, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0.  

 

 Analizę i podsumowanie kosztów zimowego utrzymania ulic i dróg w mieście 

przedstawił kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin 

Hałas. 

 Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań, co do przedstawionych informacji. 

 

 Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawił 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski. 

 W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania Burmistrza Miasta Skórcz z wykonania budżetu za rok 2021 bardzo 

szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta Joanna Kinder. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza miasta Skórcz z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2021 przedstawił zebranym Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 
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  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2022 rok bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika 

Miasta, Joanna Kinder. 

 Na wstępie pani Joanna Kinder poinformowała zebranych, że projekty uchwał w sprawie 

zmian w budżecie oraz zmian WPF, które radni otrzymali wraz z materiałami na sesję uległy 

zmianie, ponieważ gmina otrzymała informację z Ministerstwa Finansów o zwiększeniu części 

oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 4 446,00 zł.  

 Radni zgodnie przyznali, że wystarczy im ustna informacja i nie chcą, by ponownie 

kserować im projekty tych dwóch uchwał. 

 W trakcie omawiania projektu uchwały, salę obrad opuścił Przewodniczący Krzysztof 

Czapiewski oraz Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Justyna Kreja. 

W związku z brakiem pytań co do omawianego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2022 - 2033 szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki 

Skarbnika Miasta, Joanna Kinder. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła 

zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta Joanna Kinder wraz z Burmistrzem Januszem 

Koseckim. 



5 

 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Miejskiej Skórcz na rok szkolny 2022/2023 przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz 

Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Skórcz 

przedstawiła zebranym kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu, 

Marzena Ośko. 

 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Skórczu przedstawiła kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Marzena Ośko. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego przedstawił zebranym 

kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego 
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zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, 

Marcin Hałas wraz z Burmistrzem Januszem Koseckim. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 5 0 0 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz  

z informacją o realizacji uchwał Rady Miejskiej bardzo szczegółowo przedstawił zebranym 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

 Burmistrz poinformował, że w ubiegłym tygodniu wpłynęło do Urzędu Miejskiego 

pismo z Urzędu Marszałkowskiego z zapytaniem, czy potwierdzamy  możliwość realizacji 

projektu, wniosku o dofinansowanie, dotyczącego dofinansowania wyposażenia przedszkola, 

plus prowadzenia zajęć, plus dofinansowania wynagrodzeń osób dodatkowo zatrudnionych, itd. 

Łączna kwota wniosku to blisko 1,5 mln zł. Tak więc pojechałem do pana marszałka, złożyłem 

odpowiednie pismo potwierdzające tą deklarację i teraz czekamy na pozytywne potwierdzenie 

z Urzędu Marszałkowskiego. Jest tam również wkład własny, ale nie są to jakieś wielkie 

pieniądze. Tak więc myślę, że to jest taka dobra informacja, bo na samo wyposażenie w tym 

wniosku mamy ponad 600 tys. zł. To jest dużo pieniędzy. Reszta na etaty, na szkolenia, itd.  

Radna Barbara Graban pytała, czy to musimy zrealizować do końca tego roku, na co Burmistrz 

odpowiedział, że obligatoryjny termin, który był, to koniec czerwca przyszłego roku, ale już w 

samym piśmie zwróciliśmy się o przedłużenie terminu do końca września przyszłego roku, 

natomiast pan marszałek powiedział, że spokojnie, bo to musi być zakończone do grudnia 2023 

r., bo wszystkie projekty unijne muszą być do tego czasu zakończone, więc tutaj wszystko 

powinno się dobrze ułożyć.  
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 Radny Marian Firyn pytał, jak nasz wykonawca od przeszkolą, z terminami budowy 

itd.? 

 Burmistrz odpowiedział, że cały czas walczymy. Czekamy teraz na pismo od 

wykonawcy dot. wskazania realnego terminu, robót zamiennych, dodatkowych i dopiero wtedy 

tak naprawdę będziemy mogli coś powiedzieć.  

 Radny Firyn pytał, jakie jest w tej chwili opóźnienie względem harmonogramu, na co 

Burmistrz odpowiedział, że ponad cztery miesiące. My tutaj na razie, póki co, nie walczymy, a 

rozmawiamy, bo powiem Państwu, że na rynku bywa różnie. Firmy schodzą z inwestycji, bo 

nie spinają się finansowo. Zobaczymy, co nam przedstawi wykonawca. Jutro też mamy 

spotkanie z firmą, która będzie wchodziła na ul. Grzybową, bo chcą rozpocząć tam prace. Lada 

dzień będziemy w Skórczu trochę jak na placu boju, bo będą wchodzić i na rynek i na pompy, 

na ul. Osiedlową z kanalizacją i wodą, jesteśmy w trakcie postępowania na ul. Konopnicką i ul. 

Żeromskiego – 30 czerwca mija termin składania ofert. To będzie kolejne zadanie. Zarząd Dróg 

Wojewódzkich rozstrzygnął przetarg na budowę chodnika przy ul. 3-go Maja, który wygrała 

firma p. Godowskiego ze Skórcza, więc też będzie to zadanie realizowane po stronie numerów 

nieparzystych. Chciałbym jeszcze powiedzieć, że ZDW również powtórzył postępowanie 

przetargowe na aktualizację dokumentacji na budowę obwodnicy Skórcza. Dlatego, że wyszło 

to dużo drożej niż planowali, to chcą spróbować jeszcze raz. Może się zmieszczą w tym 

milionie, który był dla nich maksymalny. Teraz najniższa oferta opiewała chyba na 1 270 tys. 

zł, kolejna na 2,2 mln zł, a następna 2,4 mln zł. To jest co prawda około 2 miesięcy 

postępowania, ale różnica w pieniądzach jest zbyt duża, a patrząc na tendencję na rynku, to 

powoli zaczynają te ceny spadać. Są trochę korzystniejsze warunki dla inwestorów.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, czy karetka w nowym miejscu w przychodni będzie 

miała jakiś garaż? 

 Burmistrz odpowiedział, że na ten moment będzie do jesieni ustawiona w rogu parkingu 

po lewej stronie przy murze, natomiast jesteśmy również po rozmowach z panem starostą, żeby 

w jakiś sposób powiat wspomógł i tam jakiś garaż zrobił. Karetki są cały czas dogrzewane, 

natomiast jest jeszcze kwestia odśnieżania i tego typu rzeczy. Na piętrze trzy pomieszczenia 

będą przynależne do punktu ratownictwa medycznego, dwa pokoje i kuchenka, a na prawo 

będzie prysznic i toaleta. 

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, co będzie z mieszkaniem nad przedszkolem, w 

którym obecnie mieści się punkt ratownictwa medycznego?  
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 Burmistrz odpowiedział, że TBS pewnie będzie tam musiał zrobić remont, bo to 

mieszkanie nie było remontowane od dawna, a następnie pewnie będzie oddane w najem.  

 Radny Pietrzykowski pytał, co będzie z tym garażem w straży, na co Burmistrz 

odpowiedział, że będzie tak, jak było kiedyś. Ta ścianka z płyt k/g zostanie zdemontowana i 

tam będzie normalnie przejście. Posadzka tam też była lana w całości.  

 Przewodnicząca Barbara Graban powiedziała, że strażacy chyba nie mają takiego 

pomieszczenia na swoje rzeczy, na co Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o 

pomieszczenie dla strażaków, to też pewnie będzie kwestia naszych rozważań. Tu pewnie będę 

prosił Komisję Budżetu i Finansów i Komisję Gospodarczą. Musimy pomyśleć o modernizacji, 

o termomodernizacji straży, o jakimś pomieszczeniu dla strażaków. Temat jest do rozważania 

i pewnie będzie przedmiotem obrad komisji, tym bardziej, że pewnie będą jakieś możliwości 

sfinansowania pewnych rzeczy w ramach Funduszu Inwestycji Strategicznych. Dlatego już lada 

moment będziemy musieli o tym pomyśleć. Pewnie w sierpniu.  

 Radny Roman Pietrzykowski poruszył temat Starogardzkiej 33, na co Burmistrz 

odpowiedział, że tam rzeczywiście potrzeby są ogromne. Tam przychodów praktycznie nie ma 

żadnych z tego budynku, a koszty, jakie lada moment trzeba będzie ponieść  są zupełnie 

niewspółmierne do wpływów. Trzeba pomyśleć, czy jest sens tam ładować takie pieniądze, czy 

nie lepiej pomyśleć o dofinansowaniu budowy budynków komunalnych z Banku Gospodarstwa 

Krajowego. Może trzeba się nad tym zastanowić. Może faktycznie poprzenosić tych 

mieszkańców. Poprosiłem kierownika ZGM o aktualizację kosztorysu na mur oporowy. 

Zobaczymy jak to wyjdzie. Może częściowo własnym sumptem postaramy się to zrobić. O ile 

dobrze pamiętam, to wycena tego muru była na około 50 tys. zł. To są duże pieniądze. Również 

przy remoncie rynku maślanego, chcemy zdemontować kostkę, która jest na zejściu przy 

budynku starej przychodni i nie będziemy jej utylizować, tylko chcemy ją wykorzystać na 

ganek, przejście między murem oporowym, a budynkiem Starogardzka 33, który jest w 

fatalnym stanie. Jak Państwo widzicie, mamy kilka takich tematów, gdzie trzeba będzie się 

spotkać na komisjach i rozwikłać, co, gdzie, kiedy i w jakiej kolejności zrobić. Bo tego jest 

sporo. Nie ukrywam, że mam również koncepcję na ul. Orzechową, połączoną z ul. Ogrodową, 

z budową części chodnika i z tym połączeniem do obwodnicy. Może warto się pokusić, by na 

podstawie tej koncepcji zrobić do końca roku, może wcześniej, projekt. Żeby tak naprawdę 

zrobić ul. Orzechową, z dokończeniem ul. Ogrodowej tego asfaltu, łącznie z takim C, żeby 

wejść w Jabłoniową i wtedy byśmy mieli tą stronę zamkniętą. Też musimy ten temat przegadać.   
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 Radny Piotr Frost pytał, czy tą ul. Orzechową, to robiło miasto, czy prywatni 

mieszkańcy? 

 Burmistrz wyjaśnił, że tam prywatnie mieszkańcy zakupili płyty i częściowo to sobie 

utwardzili. Jeżeli chodzi o projekt tam, to chciałbym to robić dopiero po zaakceptowaniu 

koncepcji przez firmę projektującą obwodnicę. Żeby była akceptacja, że zgodnie z tą koncepcją 

możemy projektować połączenie obwodnicy z ulicą gminną.  

 Radny Stefan Wiśniewski pytał, kiedy jest przewidziany parking przy blokach, na co 

Burmistrz odpowiedział, że to zależy od tego, jak wyjdzie ul. Konopnickiej i ul. Żeromskiego. 

Póki co, ściągamy pieniądze z chodnika na 27 Stycznia, bo zawsze musimy coś dołożyć. Tak 

naprawdę, na parking przy blokach potrzebujemy 200 tys. zł. Musimy też sprzedać działkę za 

cmentarzem. Musicie Państwo pamiętać, że my mamy to zapisane w budżecie po stronie 

dochodów i wydatków. Teraz ta działka będzie jeszcze bardziej atrakcyjna, bo będzie woda, 

będzie kanalizacja i będzie wewnętrzna droga z płyt jomb. Myślę, że w lipcu, sierpniu, 

będziemy ogłaszać przetarg na sprzedaż. Burmistrz poinformował radnych również, że do 

końca września mają być doświetlone te wszystkie przejścia dla pieszych, ma być zrobione 

oświetlenie ul. Srebrnej. Energa potwierdziła nam  wykonanie tych prac. Na Malinową będą 

też zwożone płyty jomb z ulic: Konopnickiej, Żeromskiego i Osiedlowej. Chcemy utwardzić 

tymi płytami ul. Malinową, więc tych prac trochę jest zaplanowanych na lato.  

 Radny Adam Gawrzyał powiedział, że była firma energetyczna, która wymieniała 

słupy, dlaczego nie wymienili słupa w tryfcie? 

 Burmistrz Janusz Kosecki wyjaśnił, że nie wymienili tylko z tego względu, że nie mogli 

tam wjechać sprzętem, który mieli. Tryfta będzie zaraz remontowana, a po rozmowie z 

wykonawcą ustaliliśmy, że Tryfta będzie z tego zadania realizowana na końcu, żeby był czas 

na wymianę tego słupa.  

 Radny Adam Garzyał pytał, jakie były wyniki wizyty Przewodniczącego 

Pietrzykowskiego, Burmistrza i pana Hałasa na budowie? Podobno mamy dwa lata budować 

przedszkole? 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski pytał radnego 

Gawrzyała, czy przeczytał protokół z posiedzenia komisji? Jak Pan się zapozna z protokołem, 

to będzie Pan wiedział, bo tam jest informacja. 

 Burmistrz dodał, że na budowie był z Przewodniczącym Pietrzykowskim i panem 

kierownikiem przed wspólnym posiedzeniem Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej, 
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które odbyło się w maju. Wtedy zrelacjonowaliśmy, co widzieliśmy, jakie są nasze ustalenia. 

W związku z tym, że nie poszliśmy wszyscy, bo nie było można, bo nie było przedstawicieli 

wykonawcy, był tylko kierownik, natomiast, to wszystko zostało zawarte w protokole z 

posiedzenia komisji. To prawda.  

 Radny Adam Gawrzyał pytał o mieszkanie, które na ul. Starogardzkiej otrzymał pan 

Gettka. Czy on jest w stanie zapłacić za to mieszkanie? A co z tamtym mieszkaniem? 

 Burmistrz odpowiedział, że Komisja Mieszkaniowa po zapoznaniu się z wnioskiem tego 

Pana, zaakceptowała jego podanie. Ja też wyraziłem pozytywną opinię, że w zamian za to, że 

to mieszkanie jest do kapitalnego remontu, w związku z tym, że stan dachu jest fatalny, to nie 

może ono być zasiedlone w najbliższym czasie. To jest budynek, gdzie jest wspólnota 

mieszkaniowa i wspólnota podejmie decyzję, co do remontu. Natomiast fatalny stan dachu nie 

pozwala na najem tego lokalu. Czy ten Pan mieszkał z ojcem czy nie, co ojciec pisał w 

oświadczeniach, to jest drugorzędne. Faktem jest, że są świadkowie, którzy twierdzą, że on tam 

mieszkał i przebywał. My daliśmy  możliwość najmu lokalu przy ul. Starogardzkiej 4, w 

związku z tym, iż lokal ten od roku, a może nawet dłużej, stał pusty. Pan przedstawił stosowne 

dokumenty odnośnie zatrudnienia, odnośnie przychodów. Nie kwestionujemy tego. To jest 

wszystko teraz na zasadzie oświadczeń i zaświadczeń, które nam przedstawił. Czy będzie 

płacił? Jeżeli nie, to TBS ma wypracowaną drogę postępowania w tym względzie. Także tutaj, 

lepiej, że jest lokal użytkowany, niż ma stać jako pustostan. 

 Radny Adam Gawrzyał pytał, kiedy zacznie się ten remont dachu, na co Burmistrz 

odpowiedział, że nie mamy takiej wiedzy. To jest dom, gdzie jest współwłasność. Jest też 

prywatny właściciel i on też musi wyrazić zgodę na to, że będzie spłacał raty kredytu za remont 

dachu.  

 Radny Gawrzyał stwierdził, że nie można czekać aż się ten dach zawali, na co Burmistrz 

odpowiedział, że nie stać nas na to, żeby wyłożyć teraz na ten dach kilkadziesiąt tysięcy złotych. 

Gdybyśmy mieli na stole wolnych 5 milionów, to mogli byśmy wówczas to zrobić. To 

wspólnoty decydują na co ich stać. W takich wspólnotach, gdzie fundusz remontowy był po 0,5 

zł, czy po złotówce, nic się nie dzieje, bo ich na nic nie stać. Natomiast, we wspólnotach, gdzie 

są wyższe stawki na fundusz remontowy, dzieje się dużo i dziać się może jeszcze więcej, bo 

ich po prostu na to stać. A tutaj to jest temat z tego roku. To jest świeży temat.  

 Radny Adam Gawrzyał pytał, kiedy zacznie się robota na rynku i w Tryfcie i kiedy się 

zakończy? 
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 Burmistrz odpowiedział, że co do Trfyty, to odpowiedział minutę temu, że na końcu 

terminu umownego zakończone będą prace związane z Tryftą, w związku z tym, że jest jeszcze 

potrzebna przebudowa słupa. A termin wykonania jest do końca listopada. Jeżeli chodzi o 

termin, kiedy wejdą na rynek, to my przekazaliśmy plac budowy w ubiegłym tygodniu.  

 Radny Adam Gawrzyał powiedział, że ze sprawozdania wynika, że Burmistrz był pięć 

razy we Wierzycy, czy rozmawia się o tym, żeby podwyższać śmieci? 

 Burmistrz odpowiedział, że tak. Rozmawiamy o tym, żeby podwyższać opłatę za 

śmieci. Mówiłem już Państwu o tym w marcu, lub kwietniu, że będzie stawka o 3 zł od osoby 

na pewno zwiększona. Już firma wystąpiła, jeden z przewoźników, o zwiększenie stawki za 

wywóz śmieci. Każdy z Państwa dostanie informację w tej sprawie.  

 Radny Gawrzyał stwierdził, że pyta o to, bo w Bobowie dostali podwyżkę o 5 zł od 

osoby.  

 Burmistrz powiedział, że Bobowo nie mogło podnieść o 5 zł od osoby, bo Bobowo jest 

w tym samym związku gmin co my. Czy jest Pan pewien, czy od osoby, czy od gospodarstwa 

domowego? 

 Radny Gawrzyał stwierdził, że od osoby - na 100%, na co Burmistrz poprosił, by radny 

to sprawdził.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 17.30. Protokół zawiera 12 ponumerowanych stron maszynopisu  

2 załączniki. 

 

             Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej  

               Barbara Bukowska 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 24.06.2022 r.  


